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Szonowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezyde nt M i osto Wloclowko

. upnejmie powiadomiom,2e ponownie zwr6ciro sig do minie pani
. ut. z proibq o pomoc w uzyskoniumieszkanio z.zosob6w miasta. w/w uiqto jest no riScie przydzioru mieszkoh

KOmUnOtnvch

Wlaiciciel komienicy wypowiedziol umowq iw/w miato siq wyprowadzii do30 
1.2!17r. ole nie mo gdzie. Obowio siq'i nie wie jok dalej zachowo sigwlaiciciel czy bqdzie dochodzit swych prow do mieszkanio, poniewo2 nachodziw/w iqdojqc wyprowadzenia siq i opr6inienio lokolu.

Poni . .

poszukuiqc tokotu nikt nie;'^::t:r:Y,i;i":'r:i:;!::::::I:;:::i:":,':;ri:,,,
z miosta.

spolecznq Komisiq Mieszkaniowq oceniaro jej worunki mieszkoniowe i uznota2e sq bordzo trudne.

uprzejmie proszq pano prezydento o udzierenie odpowiedzi, joko jest szonso byw/w pomoc w przyspieszeniu przydziotu jokiegoko,twiek mieszkanio z zosobfuwmiosto Wtoclowek.

Z powoloniem.


